

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Nytt protokoll

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemote USLK 20250924.pdf

Storlek: 198545 byte

Hashvärde SHA256:

5db42bfc9a9a46f734b7ae083974d25de2b00aac3dd0c2e7b7bf96b9f690bae

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Nils Peter Johannes Bergsten

Signerat med BankID 2025-09-29 09:32 Ref: 01999462-cd07-73f9-a708-5d90908d33fc

Erik Johan Rosén

Signerat med BankID 2025-09-28 20:15 Ref: 01999189-6199-7254-9a9b-fd5f36276f3e

CAMILLA SPÅNGBERG

Signerat med BankID 2025-09-28 19:35 Ref: 01999165-0598-782d-9d1d-d9012598ed9a





Styrelsemöte USLK 2025-09-24

Tid: Onsdag 24 september kl 19.00-20.00

Plats: Värmestugan

Kallade: Styrelsen

Närvarande: Johannes Bergsten, Stefan Axelsson, Jonas Ödmark, Joakim Nordfeldt, Marcus Rosenberg, Erik Rosén, Camilla Spångberg

Dagordning

1. Mötet öppnas
2. Fastställande av dagordning
3. Val av sekreterare
 - Camilla Spångberg
4. Val av protokolljusterare
 - Johannes Bergsten
5. Föregående protokoll
 - Möjlighet till verksamhet efter U16. Finns det möjlighet till en U18-verksamhet inom klubben. Frågan har inte kommit vidare än. Styrelsen är positiva. Det som behövs är primärt ett intresse från åkare samt från en tränare att driva det. Det kommer troligen bli aktuellt först till nästa säsong, så vi avvaktar lite med frågan just nu.
 - Dator till tävlingskommittén: har nu köpts in.
6. Laget.se
 - Inget att ta upp.
7. Inkommen post/ korrespondens
 - Inget inkommet
8. Skidbytdagen
 - Tid? Plats? Kontakt? Inredning?
 - Datum: De alternativ som finns är 18-19/10 eller 8-9/11, troligen är det senare datumet att föredra. Marcus kollar vidare på detta i marknadskommittén, vi följer upp på ett kort avstämningsmöte med styrelsen.
 - Vi önskar fortsätta hålla till i Bilbolagets lokaler då vi tycker att de är mycket bra. Marcus tar kontakt med Petter för en överlämning kring kontaktperson på bilbolaget samt hela arrangemanget i stort.
9. Kommittérapportering
 - Ekonomikommittén
 - Överlämning från förra ekonomiansvarig: pågår, men är inte helt färdigt än.
 - Fritidskortet:
 - Erik har skickat in ansökan för klubben att ansluta sig, men vi väntar ännu på bekräftelsen från Försäkringskassan innan vi kan gå ut med information till medlemmarna. Enligt erfarenhet från andra klubbars användning av Fritidskortet behövs inte ett OCR-nummer för att kunna ansöka om



Fritidskortet, vilket är en fördel för oss eftersom vi inte fakturerar våra medlemsavgifter. Camilla har tittat på möjligheter att sätta upp en kampanjkod i Trippus för användning av Fritidskortet och det verkar kunna fungera.

När bekräftelsen från Försäkringskassan väl kommer kan någon/några ur styrelsen "testköra" ansökan till Fritidskortet och betalning via Trippus och se att det verkar fungera innan vi går ut med information till medlemmarna. Erik, Camilla och Johannes jobbar vidare med detta.

- Sportrådet

- Läger: Oslo och Idre är klara. Fartlägret kommer behöva byta datum pga FIS-tävling. Troligen kommer Fartlägret och Lucialägret få byta plats. Vi inväntar besked från Trysil avseende detta inom kort.
- Tränarjackorna behöver uppdateras. Styrelsen beslutar att godkänna inköp. Det vore önskvärt att få hem några jackor att prova inför inköp. Marcus ser till att detta kommer på plats.

- Sponsring och marknadsföringskommittén

- Fler medlemmar till kommittén behövs, Marcus tar kontakt med medlemmar och kollar intresse.
- Sponsorsavtalen: Marcus tar kontakt med Emma och Petter och kollar upp hur våra aktuella avtal ser ut – om något behöver omformas, om något behöver förnyas samt om nya sponsorer behövs.
- Klubbkläder: Marcus har tagit fram ett avtal med EQPE avseende en kollektion klubbklubbkläder. Kläderna kommer att vara svarta för att garantera tillgång framöver och därmed kontinuitet. Marcus jobbar vidare med ett utskick att göra till medlemmarna om de nya klubbkläderna, han tar kontakt med Camilla när det är klart att skickas ut.
- Barmarkskläder: Det har kommit önskemål om en klubbträningströja att kunna bära under barmarksträningarna som hålls vid slottet. Många förbipasserande är nyfikna på träningsgruppen och det skulle kunna vara en bra marknadsföring för klubben. EQPE är på gång att utveckla en funktionströja, men det är inte riktigt färdigt än. Vi siktar på att försöka få det klart till nästa barmarkssäsong.

- Informationskommittén

- Hemsidan: Har vi behov av att ha den kvar? Det finns endast statisk information på hemsidan just nu, detta främst för att det är enklare och snabbare att uppdatera kontinuerligt på laget.se. Vi betalar även lite för hemsidan. Hemsidan kan dock vara en bättre plats att marknadsföra våra sponsorer. Eventuellt kan även mailadresser vara kopplade till domänen. Henrik Hindbeck har varit ansvarig för hemsidan tidigare. Camilla tar kontakt med honom och kollar om han kan tänka sig att hjälpa till med den även framöver.
- Registerutdrag – det saknas ännu ganska många.

- Sunnerstakommittén

- Möte med kommunen angående övervåningen/styrelserummet:
Övervåningen på klubbhuset ägs av Uppsala slalomklubb. Kommunen önskar köpa övervåningen och ta över driften. Klubben kommer då att bli hyresgäster och få hyra styrelserummet. Frågan är pågående och avtal ska förhandlas. Frågan kommer att tas upp igen på kommande möten.

- Tävlingskommittén

- USLK kommer vara medarrangör av LVC-finalen i år. Den kommer troligen att hållas i Duved.
- Jonas jobbar på att få in fler medlemmar till tävlingskommittén.
- Nummerlapparna skulle behöva uppdateras då det saknas flera nummer och vissa nummerlappar är skadade. Marcus kollar upp möjligheten att få sponsring till detta.
- Tävlingsplanering: DM GS kommer att hållas vecka 4 i Björnsrike. Hemmatävlingarna Länsförsäkringar cup och Mälarcup SL kommer att hållas vecka 6.





10. Övriga frågor

- Anslutning till parasportförbundet: Erik kollar upp status på detta med Hans Viking.

11. Nästa möte

- 15 Okt -25 kl. 21.00

12. Mötet avslutas

Erik Rosén
ordförande

Camilla Spångberg
sekreterare

Justeras:

Johannes Bergsten